

Grain Revitalizing Fruit & Vegetables Detergent

产品名称	Grain Revitalizing Fruit & Vegetables Detergent
公司名称	福建布朗博士婴儿用品有限公司
价格	.00/个
规格参数	型号:DRB-0062 香型:淡香 品牌:drowns
公司地址	福建省漳州市芗城区南昌路延伸东段丽园广场1幢1601号、1607号、1608号
联系电话	086 0596 2991222

产品详情

型号	DRB-0062	香型	淡香
品牌	drowns		

product code drb-0062

product name brown baby

grain revitalizing fruit & vegetables detergent (coco oil)

product characteristics

the mild nutrient ingredients extracted from natural grain can cleanse the fruit and the vegetables, and the unique pcmx antiblastic ingredients can kill germs to protect the health of the families.

made of natural grain extract and coco extract by professional household wiki technology from europe, it is mild, non-colorant, non-phosphor and intense cleansing with middle ph value to protect the hand skin.

the natural grain extract and coco oil extract can remove the dirt and harmful matters on the vegetables and the fruit rapidly.

it is easily rinsed and mild without remainder on the skin.

the natural fragrance of fruits is fresh and healthy.

main ingredients

water, sodium laureth sulfate, hydroxysulfobetaine, coco glucoside, corn (zea mays) seed extract, perfume, methylisothiazolinone

direction

mix some detergent with some clean water to wash the fruit and vegetables clean.

after wash the fruit and vegetables clean, rinse at least for 5 seconds with tap water or wash them twice in a basin.

application

it is used to wash the fruit and vegetables clean.

notices

place it away from the touch of infants. please go to see a doctor in case of oral administration of kids.

storagekeep the lid closed tightly and put it in a cool and dry place.

【品名】 布朗婴儿谷物焕颜果蔬洗涤剂（椰子油）

【产品特长】：

源于天然谷物的温和营养滋润成分，在清洁蔬菜、水果的同时，独有的pcmx抑菌成分，有效灭菌并长时间抑菌，保护全家饮食健康；

采用天然谷物精华及椰子油精华等天然食品级原料精制而成，选用欧洲专业家庭护理wiki技术，性质温和，无色素、无磷，洗洁力强，酸碱度中性，不伤手部皮肤，是清洁蔬菜、水果等最理想洗洁液；

天然谷物精华及椰子油精华，迅速清除蔬菜、水果上的污渍及有害残留物；

易冲洗，不残留洗涤成分，温和不伤手；

天然果香，清新健康。

【主要成分】：

水，月桂醇聚醚硫酸酯钠，羟基磺基甜菜碱，椰油基葡糖苷，玉米（zea mays）仁提取物，香精，甲基异噻唑啉酮。

【使用方法】：

1.取适量清洁液加入适量清水中，放入蔬菜、水果轻柔直至洗净为止；

2.洗涤后，蔬菜、水果等至少要用自来水冲洗五秒钟；如果在盆中冲洗，要换水两次以上。

【适用范围】：

适用于蔬菜、水果等日常清洗。

【注意事项】：

请放置于儿童不易拿取之处；请勿食用，如发生误食，请立即就医。

【保存方法】：

保持瓶盖紧闭，置于阴凉干燥处。

about dr. brown ' s pharmaceutical group and its “ baby brown ' s ” brand introduction:

u.s. medical technology occupies prominence in the world.

in the european pharmaceutical enterprise, the first one is pfizer pharmaceutical and the second one is johnson pharmaceutical. harvard university has trained two nobel prize winners: on october 2, 2006, the nobel prize committee awarded the 2006 nobel prize in physiology or medicine to the american scientists andrew fire and craig mello for their discovery of rna (ribonucleic acid) interference mechanism.

dr. brown ' s pharmaceutical group co., ltd. as the world"s biological and medical technology leader with the most cutting-edge biotechnology and medical technology, perfect combination of nature and the power of technology to provide "bacteria + enzyme" microbial agents for the human, especially for the safe care of mother and baby, the most cutting-edge technology dedicated to the safe care of mother and baby, focusing on the world ' s biotechnology and medical technology to establish benchmarks.

dr. brown ' s pharmaceutical group has been engaged in “ enzyme, s&h bionic film ” product research and development and technical service work, the products of “ mother and baby care of baby browns ”, “ mother and baby care of bucktooth rabbit ” sells well in more than 260 countries and regions in the world , and are widely used in mother and baby ' s routine health care, family ' s routine health care, travel nursing and other fields. to adapt to the explosive market growth demand, dr. brown ' s pharmaceutical group gets further organizes, enhances, and expands marketing system through the establishment of branch organizations around the whole world. dr. brown ' s pharmaceutical group has its recipes, trademarks and production rights of baby brown ' s and bucktooth rabbit and established branch organizations all over the world. each branch has the right of having the production of dr. brown ' s pharmaceutical group by contract and establishes corresponding distribution system.

we advocate treasure life, love life, committed to continuous improvement of mother and baby ' s care conditions.

we use natural resources to provide natural products to solve the caring problem.

we are not only understanding the micro-organisms, we make our efforts to understand the external environment, to understand the customers.

we are driven to your needs and provide innovative products and services.

we choose the most cost-effective strategy and plan of mother and baby ' s health care for you.

we strive to exceed your requirements, to achieve a better target.

we look forward to working with you side by side, to be a long-term partner whom you can trust.

关于布朗博士药业集团及其旗下“ 布朗婴儿 ” 品牌介绍：

美国的医学技术在世界上占据突出地位。

辉瑞制药、强生制药企业分列欧洲医药企业的第一、二位；美国哈佛大学培养出了两位诺贝尔医学奖得主：2006年10月2日，诺贝尔奖评审委员会将2006年诺贝尔生理学或医学奖授予美国科学家安德鲁·法尔和克雷格·梅洛，以表彰他们发现了rna（核糖核酸）的干扰机制。

美国布朗博士药业集团股份有限公司（dr.browns pharmaceutical group）作为世界生物与医药技术的领导者，拥有最前沿生物与医药技术，完美结合自然与科技的力量，提供对人类特别是母婴护理安全的“菌+酶”微生物菌剂，致力于母婴护理的最尖端科技工作，专注于世界生物与医药技术基准的建立。

布朗博士药业集团多年来一直从事“酵素、s&h仿生膜”产品的研究开发和技术服务工作，“baby browns母婴护理系列”、“bucktooth rabbit母婴护理系列”产品畅销世界上260多个国家及地区，广泛应用于母婴日常保健护理、家庭日常保健护理、旅游护理等领域。为适应爆炸式市场增长需求，布朗博士药业集团通过建立健全世界各地分支机构，进一步组织、增强、扩张销售体系。布朗博士药业集团拥有baby browns及bucktooth rabbit系列配方、商标、生产权利，在全世界各地建立分支机构。各分支机构通过契约拥有分装布朗博士药业集团产品的权利，并可相应建立经销体系。

我们倡导珍惜生命，热爱生活，致力于不断改善母婴的护理条件。

我们利用自然界既存的天然资源，提供天然的产品解决母婴护理问题。

我们不仅了解微生物，我们更加努力了解外界环境，了解客户您。

我们以您的需求为导向，提供不断创新的产品和服务。

我们为您选择最符合成本效益的母婴护理战略及方案。

我们努力超越您的要求，实现一次比一次更好的目标。

我们期望与您并肩工作，成为您信赖的长期合作伙伴。

the introduction of dr. brown's baby product co., ltd. fujian

dr. brown's baby products co., ltd. of fujian is a wholly owned subsidiary in china of the u.s. dr. brown ' s pharmaceutical group co., ltd., it ' s a manufacturer specialized in the production and sale of mother and baby ' s caring products. the company has six production and auxiliary workshops of the ingredients, purification, filling, packaging, printing, and maintenance. can produce 6 series high-quality products such as mother-baby care series, skin care series, powder series, disinfection using series, the effectiveness of care series, household series and so on.

“ people-oriented, concern and love mother & baby ” is the purpose of the company, according to the idea of “ focus on efficiency, theme of quality, main line of the manage, to technological innovation as the driving force and depends on the quality of survival, relying on the brand into the market ” , newly built 3700 square meters of gmp production workshops according to gmp standard, equipped with modern testing equipment, establish and improve the quality assurance system.

our company actively implements four strategies “ investment, structural adjustment, structural reform and technological innovation ” , strive to make the no.1 brand of mother and baby care.

u.s. head office: florida, america

zip code: fl33470

tel: 323-908-8554 fax: 323-227-8581

free customer service phone: 400-688-0422 (cell phone)

800-858-6060 (telephone)

chinese company address: longhaiyancuo industrial park bridge 157th, zhangzhou city, fujian province

tel: (+86) -596-6658613 6658606 fax: (+86) -596-6658362

福建布朗博士婴儿用品有限公司简介

福建布朗博士婴儿用品有限公司系美国布朗博士药业集团股份有限公司在华全资子公司，是专业母婴护理产品生产及销售厂家，公司拥有配料、净化、灌装、包装、印刷、维修6个生产及辅助车间。可生产母婴洗沐系列、护肤系列、粉剂系列、消毒用系列、功效护理系列、家庭日用品系列等6大系列优质产品。

公司以“细致人文关爱母婴”为宗旨，按照“以效益为中心，以质量为主题，以管理为主线，以技术创新为动力，靠质量求生存，靠品牌闯市场”的思路，按照gmp标准新建了gmp生产车间3700平方米，添置了先进的检测仪器，建立健全了质量保证体系。

公司积极实施“招商引资、结构调整、体制改革、科技创新”四大战略，力争做母婴护理第一品牌。

美国总公司地址：美国佛罗里达州北罗夏哈克市67号院17888号邮编fl33470

电话：323-908-8554传真：323-227-8581

免费客服电话：400-688-0422（手机）800-858-6060（座机）

中国公司办公地址：福建省漳州市龙海颜厝工业区桥埔157号

电话：（+86）-596-6658613 6658606传真：（+86）-596-6658362